
 Rovernemndsmøte 1.-3. september 2023 
 Septembermøte 

 Referat: 

 Tilstede: 
 Aksel Holmsen 
 Andreas Bra�ebø 
 Deborah Ognøy 
 Malin Nikøy Hammersland 
 Miriam Eline Bergan 

 Forfall: 
 Fredrik Korsvik-Alnes 

 Møtet startet 2. september klokken 10:30 og ble hevet 3. september klokken 15 

 Sak 35/23  Kons�tuering 
 35/23.1  Godkjenning av innkalling og saksliste 
 Godkjent 
 35/23.2  Valg av referent 
 Miriam Eline Bergan valgt som referent 02.09.2023 
 Andreas Severin Bra�ebø valgt som referent 03.09.2023 
 Aksel Holmsen assisterer 

 Sak 36/23  Sak �l rover�ng 
 Lovendringsforslag av §1-4 ble utsa� behandlet fra junimøte (sak 22). 

 Opprinnelig tekst: 
 Leder og nestleder skal være av forskjellig kjønn og må være godkjente 
 ledere i Norges KFUK-KFUM-speidere. Leder og nestleder velges for e� år. 



 Ingen medlemmer kan si�e mer enn 4 år sammenhengende i rovernemnda, 
 uavhengig av hvilke verv medlemmet har ha�. 

 Endret tekst (eneste forslag fremlagt): 
 Leder og nestleder skal være av forskjellig kjønn og må være godkjente 
 ledere i Norges KFUK-KFUM-speidere. Leder og nestleder velges for e� år. 
 Ingen medlemmer kan si�e mer enn 4 år sammenhengende i rovernemnda 
 som ordinært medlem, nestleder eller leder. 

 Alle medlemmer fikk muligheten �l å jobbe med nye forslag, men det kom ingen. 
 Vi konkluderte med at det ikke er nødvendig med et lovendringsforslag fordi vi 
 ønsker jevnlig utski�ning i nemnda. 

 Sak 37/23  Roverkontaktsamling 
 Vi grovplanlegger roverkontaktsamling. 
 Sam�dig se�er vi også dato og �dspunkt for et siste planleggingsmøtet hvor alt 
 skal stå ferdig. Vi avklarer deltakelse og påmelding for roverkontakter i 
 sammenheng med lederkonferansen sammen med kontoret. 

 Det ble planlagt fremgangsmåte for å bli enig om møtedato for planlegging �l 
 roverkontaktsamling. 

 Sak 38/23  Saksforslag �l rover�ng 
 To saksforslag �l rover�ng ble behandlet under møtet. Det ene forslaget 
 omhandlet promotering av speidermuseet og nedskrivelse av rovernemdas 
 historie. Det andre omhandlet et ønske om at plassering av roverlagsmerke skal 
 være grunnfestet i draktreglementet. 
 Følgende ble fa�et: 



 Sak om historie: 
 I stedet for å gjøre det �l en sak, foreslår vi å gjøre det �l et e�årspunkt på 
 �ltaksplanen som vil lyde omtrent som følgende:  (...) arbeide med å samle og 
 offentliggjøre historie om roverdemokra�et- og nemnda på ne�, samt promotere 
 speidermuseet.  Det er bli� sendt svarmail �l forslagss�ller  om de�e. 

 Sak om plassering av roverlagsmerke: 
 Vi legger fram en åpen sak med samme “oppse�” som saken om ledererklæringen 
 hadde på forrige roverkongress, med mål om fullstendig demokra�sk avgjørelse 
 uten noen inns�lling. Alle kan komme med forslag �l plassering. Under 
 påvirkningstorg kan men� sin “pin on image”-funksjon brukes for å se e�er 
 konsensustendens. Videre vil det legges frem et par forslag �l plassering ut fra 
 hvor man vet det er ledig plass på skjorta. Disse forslagene fremmes med 
 markerte områder av skjorta. 
 Saken må innebære at forslaget som vinner frem går videre �l førstkommende 
 lands�ng for å integreres i forbundets draktreglement. 

 Forslag som er med per nå: 
 Roverlagsmerker kan sys på venstre lomme inn�l nedre søm. Da de�e er 
 �lhørighetssiden, og roverlagsmerket symboliserer �lhørighet. Da under gruppe 
 og forbund. 
 Forslagss�ller Torgeir Heldal. 

 Det er bli� sendt svarmail �l forslagss�ller om de�e. 

 Sak 39/23  Roverinteresse på landsleir 2025 
 Det er bli� sendt en e-post �l landsleir-hovedkomité ved Rover/Maur om våre 
 tanker og innspill �l de�e arbeidet, som vi samlet under “Eventuelt” sist møte. 
 Fredrik Korsvik-Alnes er foreslå� å holde i maur fra vår side. Rovernemnda stø�er 
 også utnevning av Veronica Lona �l NK for Rover/Maur. 

 Vi hadde et digitalt møte med etatsleder for Rover/Maur for landsleiren 2025 



 under møtehelgen. Vi hadde en konstruk�v samtale om noen kulturforskjeller 
 mellom forbundene og kompromisser rundt de�e. Det ble også avdekket et avvik 
 mellom forbundenes forståelse av hva begrepet “maur” innebærer, noe som ga 
 oppklaring for oss alle. Videre fikk vi også utvekslet li� erfaring og kandidatliste 
 med kmspeidere som kanskje kan bidra �l videre arbeid. 

 Sak 40/23  Status på hederskniv og premier e�er roverlandsleir 
 Status e�er roverlandsleiren: premier er utsendt. Status på hederskniv er ukjent. 
 Oppfølgingssak på hederskniv videreføres �l neste møte, og kontoret blir spurt om 
 status innen eller på de�e møtet. 

 Sak 41/23  Profil i nær �d 
 Innspill er sendt �l pe�ival om at av de tre alterna�vene �l pin under, så er det 
 det midterste nederste vi vil ha. Det var konsensus for de�e i nemnda også. 
 Pinsene skal �lhøre roversonen og skal deles ut �l deltagere på pe�ival som 
 “stas” 

 Det ble ta� en runde på om det må utarbeides noe mer, og vi snakket om 
 deltakelsen på pe�ival og rovernemndas representasjon andre steder. 

 Følgende medlemmer er representanter på pe�ival: 
 Deborah, Malin, Andreas og Miriam. 



 Sak 42/23  Oppfølging av roverkontakter og arrangementer 
 Vi oppdaterte hverandre om status på roverkontakter- og arrangementer. 

 Sak 43/23  Tiltaksplan 
 Ingen umiddelbare saker eller temaer som må�e behandles på de�e møtet. De 
 ordinære oppdateringene går som vanlig. Videre arbeid med �ltaksplanen skjer 
 kon�nuerlig og tråden tas opp igjen på neste nemndsmøte. 

 Eventuelt: 
 Planlagt januarmøte 12.-14. januar ble beslu�et fly�et �l 19.-21. januar. 

 Haikeetaten ved landsleir 2025 har bedt om innspill angående navn på aktuelle 
 personer som kan bidra. Vi merker oss at det ønskes veldig mye forslag �l alle 
 mulige verv i �den vi er i. Liste med kandidater fra KFUK-KFUM-speiderne 
 oversendes leirsjefen fra Deborah Ognøy, og etater som spør gis beskjed om de�e. 
 Aksel Holmsen går i dialog med forbundskontoret om å synliggjøre muligheten �l å 
 melde seg selv �l verv i landsleirorganisasjonen. 
 Midler fra lo�eri- og s��elses�lsynet er grovfordelt og kontoret er orientert om 
 omtrentlige planer for disse. 

 Aksel Holmsen  Miriam Eline Bergan 
 Rovernemndsleder  Referent 


